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M24.01 CDA, GB, VVD, PvdA-
GL, D66, SP, FR, SL

N65: Leefbaarheid en veiligheid 
verhogende maatregelen’

1-2-2024 M. du Maine 1. Zich maximaal in te spannen leefbaarheids- en veiligheidsmaatregelen te treffen, zoals in de overwegingen van de 
motie genoemd, op en rondom de N65, niet strijdig met de toekomstige ombouw van de N65, in nauwe 
samenwerking met de partners in de Stuurgroep; 
2. Daarnaast voor de lange termijn recht te doen aan de oorspronkelijke kerndoelen;
3. Een Plan van Aanpak te presenteren voor eind 2024;
4. Middels diverse participatievormen bewoners, maatschappelijke organisaties, ondernemers en overige 
belanghebbenden te betrekken bij het veiliger maken van de N65.

2024-Q4 11-09-2024: Een set aan korte termijn maatregelen voor veiligheid en leefbaarheid is - samen met 
stakeholders - ontwikkeld. Deze wordt door middel van een online raadpleging met inwoners en 
belanghebbenden gedeeld. De raadpleging heeft tot doel om draagvlak voor de maatregelen te peilen en te 
verkrijgen. Voor eind 2024 volgt een adviesrapport aan de stuurgroep N65 over de te nemen maatregelen. 03-
02-2025: Het onafhankelijke adviesrapport is aan de raad gestuurd, we zijn bezig met een voorbereidend 
ambtelijk advies voor de stuurgroep. 

Actief B.J. Kouwenhoven Rijksinfra 21.02.2024|De motie  "Veiligheid N65" van 6-4-2023 
wordt betrokken bij de motie "N65: Leefbaarheid en 
veiligheid verhogende maatregelen".

M24.09 SL, FR, PLV en VVD Een leefbare Zandleij 4-4-2024 N. de Lange 1. Bij Waterschap De Dommel nadrukkelijk erop aan te dringen dat de waterkwaliteit in de Zandleij op korte termijn 
wordt verbeterd zodat het voor mens en dier weer een leefbare beek wordt;
2. Er bij Waterschap De Dommel op aan te dringen dat de inwoners van Helvoirt en Cromvoirt worden geïnformeerd 
over welke maatregelen worden genomen ter verbetering van de waterkwaliteit in de Zandleij;
3. Bij Waterschap De Dommel de tijdsplanning voor de renovatie van de waterzuivering op te vragen. 

2025-Q1 18-11-2024: De verwachting is dat de belangrijke onderzoeksresultaten begin 2025 worden verwacht. Zoals 
eerder medegedeeld zullen we de Raad t.z.t. informeren middels een Raadsinformatiebrief. Het waterschap is 
vanuit hun expretise in de lead. Inmiddels zijn we als gemeente aangeschoven bij een werkgroep die zich 
bezighoudt met mogelijke innovatieve maatregelen ‘in stream river’ (IRT). 03-02-2025: Het waterschap 
verwacht dat in juni alle resultaten van de onderzoeken binnen zijn en dat ze een overall conclusie hebben op 
basis van al deze onderzoeken. De raad wordt hier t.z.t. over geïnformeerd middels een raadsinformatiebrief. 
Het waterschap werkt aan een visie voor de Zandleij. Een van de belangrijke onderwerpen in deze visie betreft 
een bestuurlijke intentieverklaring. Daarnaast zoeken we als gemeente afstemming met omliggende 
gemeenten voor een gezamenlijk standpunt over de verbetering van de waterkwaliteit in de Zandleij.

Actief B. Bloks IOR 29.04.2024: Nav een vraag vanuit de raad of er nav de 
aangenomen motie al een brief naar het Waterschap is 
uitgegaan, is als volgt geantwoord richting de griffie: 
“Naar aanleiding van de motie is er een bestuurlijk 
overleg ingepland met waterschap de Dommel op 21 
mei om 14.00 met wethouder De Lange. Het lijkt niet 
zinvol om vooraf aan dit overleg een brief te 
versturen.” 19.08.2024: Het overleg dat gepland stond 
voor de vakantie is verzet naar 24 september a.s. 

M24.02 CDA, GB, PvdA-GL, 
D66, SP

Openbaar gebied 
bestemmingsplan De Wieken

4-7-2024 Y. Vos 1. De bestaande parkeerplaatsen rondom het plangebied en die welke in het bestemmingsplan staan opgenomen 
inzichtelijk te maken;
2. In overleg te gaan met de winkeliers van het Moleneindplein om de optie van lang parkeren net buiten het 
plangebied te bespreken, bijvoorbeeld nabij de Paulus en Sint Janskerk;
3. Om op basis van het stedenbouwkundig plan de aanpak van de openbare ruimte rondom het plangebied nader 
uit te werken en dat mee te nemen in het Meerjarenuitvoeringsprogramma Openbare ruimte (MOR);
4. Bovengenoemde verzoeken uit te werken en de raad daarover te informeren.

2025-Q1 18-11-2024: We zijn op dit moment de bestaande parkeerplaatsen aan het inventarisen. Hierover wordt u als 
raad geïnformeerd. 30-01-2025: De omgevingsvergunning voor Vughterstede is binnen en ligt ter beoordeling 
voor. Daarnaast wordt parallel gewerkt aan een opstartfase voor de uitwerking van de openbare ruimte. We 
verwachten de totale motie eind Q1, begin Q2 met een raadsinformatiebrief af te handelen. 07-05-2025: 
Verwachting is dat de raadsinformatiebrief eind mei, begin juni bij de gemeenteraad ligt.

Actief E. Bon Gebiedsontwikkeling 16.09.2024: We zijn in afwachting van de 
omgevingsvergunningsaanvragen van het medisch 
centrum en Vughterstede. De uitwerking van de 
openbare ruimte wordt aansluitend daarop opgepakt. 

M24.04 D66, PLV, CDA, 
PvdA-GL, SP

Bomenverordening 12-12-2024 N. de Lange 1. Een eenduidige bomenverordening op te stellen en deze zo snel als mogelijk, maar
uiterlijk Q3 2025 aan de Raad voor te leggen;
2. Tijdens de totstandkoming van de verordening deze te toetsen aan de modelverordening
van de VNG, recente lokale ontwikkelingen en te verrijken met kennis en ideeën van
belangenbehartigers.

2025-Q3 30-01-2025: Met verschillende partijen is onderzocht hoe tot een bomenverordening te komen die recht doet 
aan de motie. We brengen momenteel in kaart wat de voorwaarden zijn om ervoor te zorgen dat de 
verordening er einde Q3 is.

Actief J. Gordijn IOR

M24.05 CDA. VVD. PvdA-GL, 
D66, GB, PLV, SP

Toepassen innovatieve 
technologie Bikescout

12-12-2024 M. du Maine 1. De innovatieve 'Bikescout' of gelijkwaardig technologisch systeem serieus te overwegen
om toe te passen op de verkeersonveilige locaties in de gemeente Vught, en het hiervoor
benodigde eenmalige budget vanuit het jaarresultaat 2024 (resultaatbestemming)
beschikbaar te stellen.
2. Hiertoe een voorstel te doen aan de raad bij behandeling van de jaarrekening 2024.

2025-Q4 03-02-2025: Om uitvoering te geven aan deze motie worden drie bedrijven die een systeem zoals Bikescout 
aanbieden, gevraagd om een aanbieding te doen voor een toepassing hiervan in Vught. We vragen een 
aanbieding om de systemen zo effectief mogelijk in te zetten op de locaties die daar het meest om vragen, 
met de kosten voor zowel aanleg als beheer daarvan en monitoring van de verkeerssituatie. De aanbieding die 
het beste aansluit bij de wensen wordt voorgelegd aan uw raad. 07-05-2025: Momenteel werken drie 
bedrijven hun aanbieding uit. Deze aanbiedingen worden medio mei ambtelijk beoordeeld. Bij voldoende 
kwaliteit, waarbij we o.a. kijken naar locatiekeuze, effectiviteit en onderhoud, leggen we de aanbieding met 
de hoogste kwaliteit aan uw raad voor met de raadsvergadering van 3 juli.

Actief H. van Herwijnen IOR

M24.06 GB, PvDA-GL, VVD, 
CDA

Optimaal ruimtegebruik 12-12-2024 J. den Otter Bij de verdere uitwerking van de nieuwbouw van Het Molenven op kadastraal perceel 4092
Loonsebaan — John F. Kennedylaan rekening te houden met:
1. Een zo efficiënt mogelijke situering van het IKC, waarbij het gebouw landschappelijk
op de best mogelijke manier wordt ingepast;
2. Het STOMP-principe bij de verkeerskundige inrichting ervan;
3. Een multifunctionele, duurzame en circulaire bouwstijl.

2025-Q4 30-01-2025: De motie is verwerkt in de projectopdracht die op 14 januari in college is vastgesteld. Aan punt 1 
en 2 wordt op hoofdlijnen samen met omwonenden en stakeholders de komende periode vormgegeven. 
Gaat met name om de situering van het totale programma van IKC Het Molenven op het perceel 4092. Als de 
raad op 5 juni besluit krediet beschikbaar te stellen voor de realisatie van IKC Het Molenven wordt het 
bouwheerschap overgedragen aan Het Molenven en kan de uitwerking tot een concreet bouwplan beginnen. 
In deze opdracht zal de concrete uitwerking van alle drie de punten worden meegenomen.07-05-2025: IKC 
Molenven wordt op 5 juni in de raad behandeld. 

Afgerond (verzoek tot 
afvoeren)

E. Bon Gebiedsontwikkeling

M24.11 GB, PvdA-GL, VVD Participatieverordening en 
uitdaagrecht 2025

12-12-2024 M. du Maine De dorpsmakelaar een centrale rol te geven binnen alle participatie processen en te faciliteren waar nodig door:
1. De dorpsmakelaar expliciet te verankeren in de leidraad als begeleidende schakel bij
participatieprocessen, zowel bij burgerinitiatieven (overheidsparticipatie) uitdaagrecht als
burgerparticipatie;
2. Te borgen dat de dorpsmakelaar proactief ondersteuning biedt bij het indienen van
initiatieven en bij het uitvoeren van het uitdaagrecht;
3. Te borgen dat de dorpsmakelaar fungeert als aanspreekpunt en verbindende schakel
tussen inwoners, gemeente en andere betrokken partijen.
De raad hier z.s.m. als mogelijk te informeren over de voortgang en implementatie van deze
verankering.

2025-Q2 31-01-2025: Dorpsmakelaar is in college besloten, de dorpsmakelaar voldoet aan de gestelde eisen in de 
motie. In afstemming met de dorpsmakelaar wordt gekeken naar een geschikt moment om de raad te 
informeren over de voortgang en implementatie gezien recente start van de werkzaamheden. 07-05-2025: De 
organisatie/ dorpsmakelaar zal de raad voor het zomerreces een tussentijdse update kunnen geven via een 
raadsinformatiebrief.

Actief Leven/Meedoen

M25.01 GB, CDA, PvdA-GL, 
VVD

Speeldoos, gun Vught een Sociaal 
Cultureel Centrum

6-2-2025 M. du Maine Spreekt uit:
De vertragende houding van het huidige tweekoppige bestuur van De Speeldoos ten zeerste te
betreuren en roept het bestuur van De Speeldoos op zo spoedig mogelijk aan tafel te komen met
het college én tot verkoop van het huidige pand en ondergrond over te gaan, ten einde de
Vughtse samenleving eindelijk een Sociaal Cultureel Centrum te gunnen.

2025-Q1 Deze motie is aan het bestuur van de Speeldoos gericht. Boodschap is aan het bestuur overgebracht tijdens 
een recent bestuurlijke overleg. U heeft de RIB hierover recent ontvangen. 

Afgerond (verzoek tot 
afvoeren)

M. Blom Gebiedsontwikkeling

M24.07 GB Ruimte voor ondernemen 02.02.2023 M. du Maine De uitkomsten van het ruimtebehoefte onderzoek mee te wegen in de gebiedsontwikkeling van bestaande en daar 
waar mogelijk nieuwe bedrijfsterreinen;

2025-Q1 17-10-2024: De uitkomsten van het ruimtebehoefte onderzoek worden meegenomen in twee rapporten: het 
onderzoek naar de toekomstbestendigheid van onze huidige bedrijventerreinen en de analyse van potentiële 
locaties voor bedrijventerreinen. Beide rapporten worden in Q1 2025 verwacht en zullen met de raad gedeeld 
worden. 07-05-2025: De uitkomsten van het ruimtebehoefte onderzoek worden meegenomen in twee 
rapporten. De uitkomsten zijn reeds besproken door het onderzoeksbureau in een raadsdialoog. Een advies 
hierop komt Q3 2025 naar de gemeenteraad.

Actief R. IJkhout Duurzame Leefomgeving

Geen update van toezegging

Motiemonitor
Afvoeren voorgangslijst Dit onderwerp verdwijnt (als verborgen rij) na behandeling in de agendacommissie van de motiemonitor

Nieuwe toezeggingen De rood gemarkeerde onderwerpen zijn nieuwe moties.

Update van toezegging In de geel gearceerde regels heeft er een update plaatsgevonden in t.a.v. een motie

In de resterende regels die niet zijn gearceerd heeft geen update plaatsgevonden, de status blijft hetzelfde

* In deze motiemonitor zijn de laatste twee toevoegingen zichtbaar, het historisch overzicht is in het RIS geborgd.

Aandachtspunt    In oranje gearceerd is een aandachtspunt vanuit het college/PH'er/agendacommissie
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M24.03 CDA, PLV PvdA-GL, 
SL, VVD

Programma grootschalige opwek 12.09.2024 N. de Lange 1.Zich maximaal in te spannen om in overleg te treden met andere overheden, om te verkennen of er mogelijkheden 
zijn om te komen tot locaties waar de effecten op de gezondheid en de kwetsbaarheid van landschap en ecologie in 
Noordoost Brabant wordt geminimaliseerd;
2.Te onderzoeken of er mogelijkheden bestaan tot samenwerking over de regiogrenzen heen;
3.De Provincie te verzoeken deze samenwerking nadrukkelijk te faciliteren en te bevorderen;
4.De mogelijkheden te onderzoeken voor participatie of betrokkenheid van de gemeente Vught in 
windenergieprojecten op zee;
5.De raad op de hoogte te houden van de reacties op en de voortgang van deze oproep en onderzoeken.

2025-Q1 13-12-2024: Update voortgang gegeven in RIB (wordt uiterlijk 13-01-2025 verzonden), motie wordt 
afgehandeld bij behandeling van het programma in de raad. 30-01-2025: De RIB staat 6 februari op de agenda 
van de raad. In de rib is aangegeven dat de behandeling van de motie tijdens de raadsbehandeling van het 
besluit voor zoeklocaties van grootschalige opwek aan bod komt. Dat zal tijdens de raad van 5 juni zijn. 07-05-
2025: College zal deze motie beantwoorden middels een RIB (besloten 06-05-2025)- hiermee een verzoek tot 
afvoeren.

Afgerond (verzoek tot 
afvoeren)

R. van Geloven Duurzame Leefomgeving 14.11.2024: In december informeren we de raad over 
de voortgang voor het proces grootschalige opwek. 

M23.03 CDA, PvdA-GL Prioritering maatregelen 
Mobiliteitsvisie

13.07.2023 M. du Maine Verzoekt het college:
1. Op zo kort mogelijke termijn te komen met een plan van aanpak voor 3 van de top 5 verkeersonveilige locaties in 
de gemeente inclusief investeringsvoorstel;

2024-Q4 17-10-2024: Het onderzoek naar de Laagstraat wordt in Q4 2024 afgerond. Het onderzoek naar de Esscheweg 
is gaande, in Q4 2024 vinden gesprekken met de omgeving plaats. Met het bestemmingsplan "Landgoed 
Theresia" wordt invulling gegeevn aan fiets- en voetgangersverbinding in het woningbouwproject 

Actief H. van Herwijnen IOR 29-9-2023|Verbetering van het kruispunt Dr. 
Hillenlaan-Boxtelseweg voeren we eind 2023/ begin 
2024 uit. In Q4 starten we zowel een ontwerpstudie 

M23.01 CDA, GB, PvdA-
GroenLinks, VVD

Uitgangspunt financiering De 
Wieken

25.05.2023 Y. Vos Als financieel uitgangspunt bij de ontwikkeling van de Wieken de realisatie van opgeteld €1 mln. aan 
grondopbrengsten te realiseren over alle onderhavige deelgebieden en af te zien van het uitgangspunt 
grondopbrengstmaximalisatie op deelgebied 4 (Misha de Vries). 

2025-Q3 21-06-2023 Hieraan kunnen wij pas uitvoering geven zodra het deelgebied van de Misha de Vriesschool vrij 
komt, dat zal pas over enkele jaren zijn. Daar kan op dit moment geen verdere stand van zaken voor worden 
weergegeven. 14-08-2024: De Stichting Magnolia (bestuursstichting van Misha de Vries) is een samenwerking 
aangegaan met een ander schoolbestuur. Hierdoor hebben zij vooralsnog meerjarig recht op rijksfinanciering. 
Zij zullen vooralsnog langer blijven zitten, maar in het nieuwe Integraal Huisvestingsplan (verwacht Q2 2025) 
zal hierover pas meer duidelijk zijn. 18-03-2025: Van Q2, Q3 2025 maken in zowel afhandeling als stand van 
zaken.

On-hold E. Bon Gebiedsontwikkeling


